
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 21.06.2022 o 17:00 
Prítomní členovia: Slávka Feketeová, MBA, Bc. Margita Baligová, Mgr. Anna Milošovičová, Mgr. 
Alena Predáčová, Dominika Valachová, Ing. Ján Pullman, Mgr. Dagmara Mičeková, Monika 
Škovránková, Alžbeta Spuchľáková, Ing. Juraj Gubáni 
Neprítomní členovia: Silvia Kubovicsová 
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie zápisu do MŠ 
4. Návrh počtu prijímaných detí 
5. Hodnotenie projektov 
6. Organizačné zabezpečenie prevádzky MŠ a letnej činnosti 
7. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí rady školy v školskom roku 2022/2023 
8. Informácie o oblastiach, v ktorých škola alebo školské zariadenie dosahuje dobré výsledky, o 

oblastiach, v ktorých má škola alebo školské zariadenie nedostatky (§ 2, ods. (1), písm. k) 
vyhlášky 435/2020 Z. z.) 

9. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
10. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy 
 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Zápisnica s posledného zasadnutia RŠ bola zverejnená na stránke školy. Nikto nemal 
námietky. 
 
 

3. Vyhodnotenie zápisu do MŠ 
Pani riaditeľka informovala členov rady o priebehu zápisu. Zápis sa konal kombinovane – 
osobne bolo možné podať prihlášku 2 dni v máji, elektronicky, emailom a poštou celý 
mesiac máj. Veľa prihlášok prišlo elektronicky, osobne počas dvoch dní v máji bolo 
odovzdaných približne 80 prihlášok.  
Celkovo bolo prijatých 180 žiadostí, z toho do elokovaného pracoviska v Hurbanovej Vsi 25 
žiadostí.  



Z celkového počtu bolo: 
- 42 žiadostí od zákonných zástupcov detí, ktoré k 31.8.2022 nebudú mať 3 roky 

a nesplnili podmienky zápisu.  
- 9 žiadostí na povinné predprimárne vzdelávanie (predškoláci). 
 
Uznesenie 1/2022: Rada školy berie vyhodnotenie zápisu do MŠ pre šk. rok 2021/2022 na 
vedomie. 
 
Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
4. Návrh počtu prijímaných detí 

Pani riaditeľka informovala o návrhu na počet prijímnaých detí a tried. Celkovo bolo 
prijatých 44 detí (stav pred rozhodnutiami o odvolaní sa voči rozhodnutiu o neprijatí 
dieťaťa). 
 
Z tohto počtu: 
- 11 detí prijatých do elokovaného pracoviska v Hurbanovej Vsi. 
- 19 detí prijatých do „malej“ triedy (3-4 ročné). 
- 9 detí na povinné predprimárne vzdelávanie. 
- 5 detí do „strednej“ triedy (4-5 ročné) 
 
Z cekového počtu 9 prijatých detí na povinné predprimárne vzdelávanie, boli 2 deti prijaté 
na individuálne vzdelávanie. Ostatné prihlásené deti, pre ktoré je povinné predprimárne 
vzdelávanie povinné, boli prijaté v iných materských školách. 
 
Zákonní zástupcovia 9 „predškolákov“ požiadalo o pokračovanie povinného 
predprimárneho vzdelávania z dôvodu školskej nezrelosti.  

 
Uznesenie 2/2022: Rada školy súhlasí s  predloženým návrhom na počty prijímaných detí 
pre šk. rok 2022/2023 na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
5. Hodnotenie projektov 

Pani riaditeľka informovala členov rady školy o prebiehajúcich a ukončených projektoch 
a aktivitách MŠ: 
- Projekt „Zelená škola“ pokračuje s témou Odpad. 
- Pokračuje projekt Školské mlieko a Školské ovocie. 
- Organizovala sa aj predplavecká príprava detí. 
- Uskutočnila sa Škola v prírode. 
- Deti sa zúčastnili Seneckej olympiády žiakov, MŠ Fándlyho skončila na 2. mieste. 
- Rodičia zorganizovali brigádu na školskom dvore, burzu hračiek a kníh. 
- Do konca školského roka sa uskutoční športový deň.  
 

 



Uznesenie 3/2022: Rada školy berie informáciu a hodnotenie projektov na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

6. Organizačné zabezpečenie prevádzky MŠ a letnej činnosti 
Pani riaditeľka informovala radu o organizačnom zabezpečení MŠ počas letnej prevádzky: 
- Letná prevádzka bude v dňoch 1.7 až 15.7.2022 a v auguste od 15.8 od 26.8.2022. 
- Prevádzka MŠ bude prerušená v dňoch 18.7 až 12.8.2022 a od 30.8 do 31.8.2022. 
- V júli budú otvorené 3 a v auguste 2 triedy. 
- Počas prerušenej prevádzky budú vymaľované priestory kuchyne. 
- Inak sa bude vykonávať len bežná údržba. 

 
Uznesenie 4/2022: Rada školy berie informáciu o zabezpečení prevádzky MŠ a letnej 
činnosti na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

7. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí rady školy v šk. roku 2022/2023 
Predseda rady predstavil plán zasadnutí v šk. roku 2022/2023 s navrhovanými zasadnutiami 
v mesiacoch: 
- September 2022 
- Február 2023 
- Jún 2023 

 
Uznesenie 5/2022: Rada školy schvaľuje plán zasadnutí v šk. roku 2021/2022. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

8. Informácie o oblastiach, v ktorých škola alebo školské zariadenie dosahuje 
dobré výsledky, o oblastiach, v ktorých má škola alebo školské zariadenie 
nedostatky (§ 2, ods. (1), písm. k) vyhlášky 435/2020 Z. z.) 
Predseda rady informoval o zmene vo vyhláške, ktorej cieľom je, aby sa silné a slabé stránky 
MŠ v správe o činnosti vypracoval iv súčinnosti s radou školy. Keďže neexistuje žiadne 
usmernenie z ministerstva školstva, ako má k tejto povinnosti pristúpiť rada školy, po 
diskusii sa rada dohodla, že pre školský rok 2021/2022 necháva túto tému otvorenú. 
V ďalších školských rokoch sa urobí dotazníková spätná väzba od rodičov, výsledky budú 
súčasťou SWOT analýzy a budú prerokované v rade školy. 
 



Uznesenie 6/2022: Rada školy súhlasí s navrhovaným postupom: pre školský rok 2021/2022 
necháva túto tému otvorenú a v ďalších školských rokoch sa pravidelne urobí dotazníková 
spätná väzba od rodičov. 

Hlasovanie: 

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

9. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
Prebehla diskusia na tieto témy: 

- Financie: šetrí sa. Čo sa dá, platí sa z OZ Rada rodičov. 
- Ceny energií: zatiaľ neprišlo k zmenácm, keďže ceny sú zazmluvnené na dlhšie 

obdobie, ale je tu riziko výrazného nárastu od januára 2023. 
- Diétne stravovanie: narastá počet detí s potrebou diétneho stravovania, ktoré MŠ 

nevie poskytnúť. Bude potrebné riešiť diétne stravovanie detí vo všetkých školách 
centrálne zo strany zriaďovateľa. 

Na žiadosť pani riaditeľky sa v začiatkom júla uskutoční per-rollam zasadnutie rady školy, na 
ktorom sa prerokuje nový školský vzdelávací program tak, aby mohol byť od 1.9.2022 
v platnosti. 
V septembri 2022 sa uskutočnia doplňujúce voľby do rady školy za skupinu rodičov. 
 

 
 

10. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 
a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zároveň sa poďakoval členkám rady školy, 
ktorým 31.8.2022 zaniká členstvo v rade školy.  Zasadnutie sa o 18:15 skončilo. 

 
V Senci dňa 22.06.2022 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová   podpis: ______________________________ 
 


